
VEJLAUGET FOR EGEGÅRDSOMRÅDET 
 

Referat af møde i bestyrelsen for vejlauget for Egegårdsområdet den 12. januar 
2022.  

Tilstede: 

Stine Tarhan, GF Egegaardens Haveby (ref.) 

Marc Dalgas, GF Egegården 

Thomas Leo Hansen, GF Læsøvej 

Dagsorden 

1. Regnskab 2021  
2. Evt. 

 

Ad.1 

Regnskab for 2021 er godkendt af revisor og underskrevet af formand og kasserer. (vedhæftes) 

Ad.2 

Bestyrelsen aftalte, at der udføres fejning og brøndrensning næste gang i anden halvdel af marts. 
Thomas kontakter leverandørerne og aftaler nærmere, og giver derefter besked, så vi kan varsle 
grundejerne.  

Jørgen Sterner lovede på sidste møde i december at henvende sig til kommunen om 
nedenstående spørgsmål, men har ikke fået svar endnu. Vi lader derfor spørgsmålene blive 
stående. 

- Ved LTK noget om tidsplan for lovforslaget, der skal gøre det muligt for kommunen at 
overtage opgaverne? 

- Er den sidste stump af Islandsvej, fra Færøvej og ned til banen med i den del, kommunen 
overtager? (det mener Marc) 

- Hvordan vil kommunen beregne grundejernes bidrag til snerydning og fejning? 
- Vil kommunen overveje at deltage i vejlaugets fejning af kantsten nu, da vi må konstatere, 

at de ikke selv fejer, og vejlauget derfor i realiteten betaler for at få fejet kommunens del af 
vejene, hvilket koster en del, særligt ned mod Troldehøj, hvor der ligger mange blade? 

- Er der noget nyt om muligheden for, at forsyningen overtager vejbrønde? 

 

Næste møde: Onsdag den 06.04.2022 kl. 19.30 hos Marc. 


